
Möte 2019-05-18 för samtliga fastighetsägare på Aspöja med kringliggande öar om 
vägfrågan, i Bygdegården på Aspöja 
 
Närvarande: 39 stycken enl. bif. närvarolista, samt inbjuden konsult Leif Kronkvist 
 
 
§1. Ordförande för Aspöja byalag, Helen Forsman, tillika inbjudare till mötet och nu 
mötesordförande önskade alla välkomna och man utsåg Klas Sandell att föra beslutsprotokoll 
samt Håkan Mauritzon och Magnus Gustafsson till justeringspersoner.  
 
§2. Inbjuden konsult Leif Kronkvist hälsades välkommen och efter en information om sin 
bakgrund i vägfrågor presenterade han motiv för och innehåll i Anläggningslagen (AL, SFS 
1973:1149) och Samfällighetsförvaltningslagen (SFL, SFS 1973:1150) samt besvarade frågor 
om detta.  
 
§3. Utifrån detta fattades sedan följande beslut: 
 
• Att en arbetsgrupp tillsätts för den fortsatta hanteringen av vägfrågan och att den består 

av: Gunnar Sandell, Magnus Gustafsson, Håkan Mauritzon och Douglas Oest.  
 
• Arbetsgruppen bör söka s.k. Mikrostöd från Kustlandet för att kunna knyta Leif Kronkvist 

till gruppen som konsult.  
 
§4. På en direkt fråga från ordföranden konstaterades att det fanns inte någon där som 
framförde avvikande åsikt om att arbetsgruppen bör arbeta för att etablera en 
gemensamhetsanläggning. 
 
§5. Ordföranden avslutade mötet och Leif Kronkvist avtackades 
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Bilagor:  
- Inbjudningsbrev 
- Närvarolista 


